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1/Nc corrections in the framework of nonlocal quark model are analyzed. The initial stage
of generating diagrams is carried out in the QGRAF program. The data generated by QGRAF
is processed and diagrams are selected with 1/Nc counting rules. The diagrams are classified to
certain types. Subsequently, the expressions are transferred to the FORM analytical calculation
program. The analysis of the Feynman diagrams for the pion transition form factor is performed.

Проанализированы поправки 1/Nc в рамках нелокальной кварковой модели. Началь-
ный этап генерации диаграмм выполняется в программе QGRAF. Данные, сгенерированные
QGRAF, обрабатываются, и диаграммы отбираются на основе правил счета 1/Nc. Диаграммы
классифицируются по определенным типам. В дальнейшем выражения передаются в програм-
му аналитических расчетов FORM. Проведен анализ диаграмм Фейнмана для переходного
формфактора пиона.
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